

Bongioanni Macchine S.p.A.

### New accessory press and new extruder 850

Bongioanni introduced two new machines to accompany their practice-proven range of products:

#### The IP131 hydraulic accessory roofing tile press

This single-field press was designed especially for accessories and special products. Its table is sized to handle very large moulds. An independent group is provided for loading the slugs and unloading the pressings. Standard programmes for a diversity of accessory shapes can be called up via a control panel.



»1 IP131 hydraulic press for accessory roofing tiles and special

»1 Hydraulische Dachziegelzubehörpresse IP131

Bongioanni Macchine S.p.A.

### Neue Zubehörpresse und neuer Extruder 850

Die Firma Bongioanni präsentierte neben ihrem bewährten Produktangebot zwei Neuheiten:

#### Hydraulische Dachziegelzubehörpresse IP131

Die 1-Feld-Pressen ist für die Produktion von Zubehör und Spezialprodukten konzipiert. Der Pressetisch ist so dimensioniert, dass er auch mit sehr großen Formen bestückt werden kann. Die Beladung mit Batzen bzw. die Entladung der Formlinge erfolgt über eine eigenständige Gruppe. Über ein Steuerpult können Standardprogramme für die unterschiedlichen Zubehörformen abgerufen werden.

»Table 1 Technical data of the IP131

»Tabelle 1 Technische Daten der IP131

Type Model	Table dimensions/ mould group height Tischdimension/ Formenpakethöhe [mm]	Moulds Formen	Production [tiles/h] Produktion [Ziegel/h]	Moulding pressure Presskraft [kN]	Installed power Installierte Leistung [kW]	Max. compressor stroke Max. Arbeitshub [mm]	Weight Gewicht [kg]
IP 131	800 x 1 030/384	1	250	1 300	30	400	11 000

#### Extruder Tecno 850

Bongioanni have expanded their line of de-airing extruders by the size-850 Tecno, i.e., with an auger diameter of 850 mm, as the largest of the series. With sizes ranging from 350 mm to 850 mm now, Bongioanni offers a full range to cover any and all requirements and production capacities. The Tecno 850 comes with a Mix 820 de-airing mixer.



»2 Extruder Tecno 850

#### Extruder Tecno 850

Bongioanni hat seine Vakuumstrangpressen-Linie um das Modell Tecno 850 mit einem Schneckendurchmesser von 850 mm erweitert, der größte Extruder der Tecno-Baureihe. Mit den unterschiedlichen Bauarten der Strangpressen von 350 mm bis nun 850 mm Schneckendurchmesser bietet Bongioanni eine komplette Serie für jede Anforderung und Produktionskapazität. Die Tecno 850 wird mit dem Vakuummischer Mix 820 komplettiert.

»Table 2 Technical data of the Tecno 850

»Tabelle 2 Technische Daten der Tecno 850

Type Model	Auger Ø Schnecke Ø [mm]	Auger speed Schnecken-drehzahl [r.p.m./upm]	Green production Produktion nasses Material [t/h]	Working pressure Arbeitsdruck [bar]	Installed power Installierte Leistung [kW]	Weight Gewicht [kg]	Total weight Gesamt- gewicht [kg]
T850	850	10–17	120–170	16–30	500	26 000	43 500
Mix 820D	820	16–20	120–170	–	160/200	17 500	

#### Bongioanni Macchine S.p.A

Via Macallè, 36 | 12045 Fossano (CN) | Italy  
T +39 01 72 65 01 11 | F +39 01 72 65 03 50  
info@bongioannimacchine.com  
www.bongioannimacchine.com